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Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok feltenni Dr. Pintér Sándor belügyminiszterne k

„A települési önkormányzatok kártalanítása

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A hetekben zajlik a katasztrófavédelem szabályainak és ezzel egyidej űleg a tűzoltóságokra
vonatkozó szabályok átalakítása és elfogadása .
Az átalakítás egyik eleme, hogy a korábban önkormányzati t űzoltóságok állami kézbe kerülnek .
Az évek folyamán mindamellett, hogy az állam támogatta a tűzoltóságok működését, helyi szinten
is jelentős összegeket fordítottak a létesítmények, ingatlanok felújítására, b ővítésére; tárgy i
eszközök beszerzésére . Mindezek most egy centralizált rendszer részei lesznek, az
önkormányzatoknak nem lesz szerepük az üzemeltetésben. Elmondható, nem látni hogya n
kompenzálják az önkormányzatokat, mi lesz azzal a vagyonnal, amit eddig ők fejlesztettek, mi lesz
a korábban jórészt önkormányzatok által finanszírozott fejlesztésekkel, hogyan kerülnek kárpótlásr a
az önkormányzatok .

Kérdezem tehát miniszter urat, tervezi-e a kormány, hogy valamilyen formában kártalanítja az
önkormányzatokat?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . szeptember
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